

Technical and Bibliographic Notes / Notes techniques et bibliographiques

The Institute has attempted to obtain the best original copy available for filming. Features of this copy which may be bibliographically unique, which may alter any of the images in the reproduction, or which may significantly change the usual method of filming are checked below.

- Coloured covers / Couverture de couleur
- Covers damaged / Couverture endommagée
- Covers restored and/or laminated / Couverture restaurée et/ou pelliculée
- Cover title missing / Le titre de couverture manque
- Coloured maps / Cartes géographiques en couleur
- Coloured ink (i.e. other than blue or black) / Encre de couleur (i.e. autre que bleue ou noire)
- Coloured plates and/or illustrations / Planches et/ou illustrations en couleur
- Bound with other material / Relié avec d'autres documents
- Only edition available / Seule édition disponible
- Tight binding may cause shadows or distortion along interior margin / La reliure serrée peut causer de l'ombre ou de la distorsion le long de la marge intérieure.
- Blank leaves added during restorations may appear within the text. Whenever possible, these have been omitted from filming / Il se peut que certaines pages blanches ajoutées lors d'une restauration apparaissent dans le texte, mais, lorsque cela était possible, ces pages n'ont pas été filmées.
- Additional comments / Commentaires supplémentaires: **Cover title page is bound in as last page in book but filmed as first page on fiche.**

L'Institut a microfilmé le meilleur exemplaire qu'il lui a été possible de se procurer. Les détails de cet exemplaire qui sont peut-être uniques du point de vue bibliographique, qui peuvent modifier une image reproduite, ou qui peuvent exiger une modification dans la méthode normale de filmage sont indiqués ci-dessous.

- Coloured pages / Pages de couleur
- Pages damaged / Pages endommagées
- Pages restored and/or laminated / Pages restaurées et/ou pelliculées
- Pages discoloured, stained or foxed / Pages décolorées, tachetées ou piquées
- Pages detached / Pages détachées
- Showthrough / Transparence
- Quality of print varies / Qualité inégale de l'impression
- Includes supplementary material / Comprend du matériel supplémentaire
- Pages wholly or partially obscured by errata slips, tissues, etc., have been refilmed to ensure the best possible image / Les pages totalement ou partiellement obscurcies par un feuillet d'errata, une pelure, etc., ont été filmées à nouveau de façon à obtenir la meilleure image possible.
- Opposing pages with varying colouration or discolourations are filmed twice to ensure the best possible image / Les pages s'opposant ayant des colorations variables ou des décolorations sont filmées deux fois afin d'obtenir la meilleure image possible.

This item is filmed at the reduction ratio checked below / Ce document est filmé au taux de réduction indiqué ci-dessous.

10x		14x		18x		22x		26x		30x	
											✓
	12x		16x		20x		24x		28x		32x

MISCELLANEOUS. No. 1 (1878).

(GENERAL POSTAL UNION.)

DECLARATION recording the Adhesion of Canada to
the General Postal Union of October 9, 1874.

Signed at Berns, May 28, 1878.

*Presented to both Houses of Parliament by Com-
mand of Her Majesty. 1878.*

LONDON:
PRINTED BY HARRISON AND SONS

No. 2.

MISCELLANEOUS. No. 1 (1878).

(GENERAL POSTAL UNION.)

DECLARATION

RECORDING THE

ADHESION OF CANADA

TO THE

GENERAL POSTAL UNION

OF

OCTOBER 9, 1874.

Signed at Berne, May 28, 1878.

*Presented to both Houses of Parliament by Command of Her Majesty.
1878.*

LONDON:

PRINTED BY HARRISON AND SONS.

[C.—2050.] Price 1d.

Declaration recording the Adhesion of Canada to the General Postal Union.

PAR Circulaire du 11 Avril, 1876, l'Administration Suisse des Postes a proposé aux autres membres de l'Union Générale des Postes de recevoir le Canada aux conditions du Traité de Berne du 9 Octobre, 1874.

Par leurs lettres du 13 Mai, 1878, dont le contenu est identique, les Administrations des Postes de France et d'Espagne ont déclaré retirer l'opposition qu'elles avaient formulée contre l'admission du Canada, dans le terme de six semaines prescrit par l'alinéa 6 de l'Article XVII du Traité précité.

Vu les circonstances qui précèdent, les Soussignés, dûment autorisés à cet effet, constatent par le présent acte diplomatique l'adhésion définitive, dès le 1^{er} Juillet, 1878, du Gouvernement Britannique, pour le Canada, aux stipulations du Traité concernant la création d'une Union Générale des Postes, conclu à Berne le 9 Octobre, 1874, ainsi qu'aux dispositions définitives du Règlement de détail pour l'exécution du dit Traité.

Fait à Berne, le 28 Mai, 1878.

Pour le Gouvernement du Canada :
Le Ministre Résident de Sa Majesté
Britannique près la Confédération
Suisse,
(Signé) HORACE RUMBOLD.

Pour le Conseil Fédéral Suisse, au nom
des Membres de l'Union :

Le Président de la Confédération,
Signé) SCHENK.

(Translation.)

BY a Circular dated 11th April, 1876, the Swiss Postal Department proposed to the other members of the General Postal Union, the admission of Canada to the terms of the Treaty of Berne of 9th October, 1874.

By their letters of 13th May, 1878, the contents of which are identical, the Postal Departments of France and Spain declared that they withdrew the opposition to the admission of Canada which they had expressed within the term of six weeks prescribed by Article XVII, paragraph 6, of the above-mentioned Treaty.

Under these circumstances the Undersigned, duly authorized for this purpose, declare by the present diplomatic instrument the definitive adhesion of the British Government for Canada, from the 1st July, 1878, to the provisions of the Treaty concerning the creation of the General Postal Union concluded at Berne on the 9th October, 1874, as well as to the definitive stipulations and arrangements in detail for carrying the said Treaty into effect.

Done at Berne, 28th May, 1878.

On behalf of the Government of
Canada :
Her Britannic Majesty's Minister
Resident accredited to the Swiss
Confederation,
(Signed) HORACE RUMBOLD.

On behalf of the Swiss Federal Council,
in the name of the Members of the
Union :

The Vice-President of the Federal
Council,
(Signed) SCHENK.